

萬國逐家佈道團 - 伊拉克

Every Home for Christ (EHC-Iraq)

簡要介紹 Brief Introduction:

萬國逐家佈道團 (EHC) 60 多年來一直以逐家逐戶分發福音單張為主要的傳福音方式，可是近年來宣教士在敏感的回教國家則遇到許多危險。於是近年來在伊拉克的事工除了逐戶發單張的傳福音方式外，並對有意獻身服事的基督徒作進一步的門徒訓練，帶領當地的同工、幫助他們在各處作宣教、植堂的工作。目前在伊拉克有一群基督徒有積極的意願向他們的鄰居、朋友傳福音，配合當地的教會領袖都可成為 EHC 在伊拉克事工的夥伴。負責該事工的弟兄自十四歲受洗，不久就加入宣教的行列，並成為該地教會裡青少年的領袖同工，後來感受到神對他的呼召與 EHC 的異象很相近，便加入 EHC 的服事，極希望與當地的基督徒同工，並裝備他們，使伊拉克的每家每戶都能認識耶穌基督，且得聽福音。生命河靈糧堂同心支持他們的事工，願神在回教徒的生命中動工，以真道和神蹟奇事引導他們歸向耶穌基督，得著天父的愛和耶穌基督赦罪的恩典。

Every Home for Christ (EHC) has been distributing gospel leaflets house by house for more than 60

years. However, in recent years, missionaries have encountered many dangers in sensitive Muslim countries. Therefore, in the past years, the ministry in Iraq has not only distributed leaflets door-to-door to spread the gospel, but also provided further discipleship training for Christians who intend to dedicate themselves to serving. At present, there is a group of Christians in Iraq who are actively willing to spread the gospel to their neighbors and friends, and cooperate with local church leaders to become EHC partners in Iraq. The brother in charge of this ministry was baptized at the age of fourteen, and soon joined the missions and became the leader of the youth in the local church. And help equip them so that every household in Iraq can know Jesus Christ and hear the gospel. ROLCC supports their ministries with whole heart. May God work in the lives of Muslims and guide them to Jesus Christ with the truth, signs and wonders, and they would receive the love of the Father, the grace of Jesus Christ as their sins have been forgiven.

代禱事項：

1. 感謝神常常以異夢異象向伊拉克人顯現。

求神透過這些經歷預備人心，當宣教士有機會接觸這些人群時，求神幫助他們願意接受耶穌基督作為救主。

2. 神在伊拉克各地不斷興起新的基督徒領袖，求神堅立這些年輕領袖服事主的心志，賜給他們屬天的異象及能力，使他們成為EHC新的中堅力量。
3. 請為在伊拉克的EHC宣教士禱告，求神保護他們的安全，也帶領他們更多與當地教會連結。也請為信主後從回教脫離的弟兄姐妹禱告，求神保護他們的人身安全。

Prayer Items:

1. Thank God for often appearing to Iraqis with dreams and visions. Pray that God will prepare people's hearts through these experiences. When missionaries have the opportunity to contact these people, pray that God will help them to accept Jesus Christ as their Savior.
2. God is constantly raising up new Christian leaders across Iraq, and pray for God to strengthen these young leaders' will to serve the Lord, and give them divine vision and

ability to make them the new backbone of EHC.

3. Please pray for the EHC missionaries in Iraq and ask God to protect their safety and guide them to connect more with the local churches. Please also pray for those brothers and sisters who have separated from Islam after believing in the Lord, and ask God to protect their personal safety.